
 
       Zápis z 28. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, dne 27.1.2010 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, volba návrhové komise a ur ení ov ovatel  zápisu 
2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá 
3. Návrh rozpo tu obce Dobrá na rok 2010 
4. Schválení návrhu zadání zm ny ÚP . 4 
5. Zápis . 04/2009 z jednání kontrolního výboru, ze dne 18.11.2009 
6. zné 
7. Zpráva návrhové komise 
8. Diskuse 
9. Záv r 

 
1. Zahájení 
Jednání zahájila starostka obce Bc. Alice Tancerová v 16.10 hodin v zasedací místnosti . 18, 
v 1. poschodí budovy Obecního ú adu Dobrá. 

ítomno:  10  len  zastupitelstva obce 
Omluven: Mgr. Pantlík, M. Kwaczek, Ji í Ka ok 
Nep ítomen: R. B rger, J. Tesar ík 
Starostka konstatuje, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Starostka uvádí, že zápis z minulého jednání byl ov en bez p ipomínek, ani nyní nejsou 
žádné p ipomínky.  

te návrh programu dnešního jednání. Dopl uje bod r zné o zápis z jednání finan ního 
výboru. 
J. Hofman ( SSD) – žádá o nové projednání Sm rnice o odpisu v Základní škole Dobrá. 
Starostka – up esn te o co konkrétn  se jedná a p edložte n jaký materiál k projednání. 
J. Hofman ( SSD) – materiál nemám p ipraven. 
Starostka – odpisy se provád jí pouze ú etn . 
Ing. Baranová (Nezávislí) – vše byli již schváleno minule, dle zákona. 
J. Hofman ( SSD) – uvádí, že jestliže je to tak, pak nové projednání nežádá. 
Starostka dává nejprve hlasovat o dopln ní programu v bod  6. R zné – Zápis finan ního 
výboru. 
Hlasování: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
Dává hlasovat o celém programu dnešního jednání: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
Starostka navrhla na leny návrhové komise: Ing. Jaroslava Kielara a Jana Mališe 
Vyzvala k jinému návrhu. Žáden. 
Dala o p teném návrhu hlasovat: PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2 
 
Starostka navrhla na ov ovatele zápisu: Ji ího Hofmana a Ing. Ludmilu Baranovou 
Vyzvala k jinému návrhu. Žáden další návrh. 
Dala o p teném návrhu hlasovat: PRO:  8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2 
 
2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá 
Uvádí starostka dle p ipraveného materiálu úkoly z jednání . 10., 15., 18., 21., 27. 
Uvádí, že výb rové ízení na chodník zatím nebylo vypsáno. K deš ové kanalizaci byl vyzván 
o stanovisko Ú ad pro zastupování státu ve v cech majetkových, který se zatím nevyjád il a 
bez toho se obec nehne z místa. 



Vyzývá k dotaz m: žádné. 
 
K jednání se dostavil Radim B rger v 16.15 hodin. 
 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu. 
Je ten návrh – bere na v domí. 
Dává o p teném hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1 
 
3. Návrh rozpo tu obce Dobrá na rok 2010  
Starostka uvádí,že návrh byl zve ejn n na ú edních deskách, ale byly v n m ješt  provedeny 
úpravy, které máte p edloženy na stole te  p ed jednání. Jde o: 
Zimní údržba se navýšila o 150 tisíc K , v kapitole pitná voda – hydrant navýšil o 20 tisíc K , 
ponížil se neinvesti ní p ísp vek základní škole o 150 tisíc K , v položce hudební innost se 
ponížila suma na Velkou doberskou o 50 tisíc K , naopak knihovnická innost se povýšila o 
30 tisíc K  na nákup knih pro knihovnu, ponížena byla ástka ve vnit ní správ  za elektrickou 
energii, kde se po ítá s úsporou z d vodu z ízení plynového vytáp ní, kapitola kanalizace se 
povýšila o 2 220 tisíc K , kdy se u 2. stavby nepo ítalo s DPH a stavebním dozorem investora 
a autorským dozorem a nakonec kapitola zele  se povýšila o 1 500 tisíc K  z d vodu získání 
dotace na revitalizaci parku v Dobré. 
Dále starostka hovo í o nov  zaslané žádosti Mgr. Zittové z Dobrá 3000. te dopis o nové 
posouzení innosti tohoto spolku a schválení ástky z rozpo tu na její innost. Také žádost 
Betléma nenarozených, kdy zaslali požadavek minulý týden. Žádost byla podána po termínu, 
bohužel všechny tyto organizace a spolky v dí již z minulých let, že žádosti se p ijímají pouze 
do prosince daného roku, který p edchází novému rozpo tu. 
Starosta vyzývá k dotaz m: 
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – požadavky ze zápisu finan ního výboru, které jsou na stole jsou 
zapracovány v rozpo tu? 
Ing. Baranová (Nezávislí) – p edseda finan ního výboru – odpovídá, že ano a znovu podle 
tabulky te položky, které byly ješt  upraveny v návrhu a rozchází se s vyv šeným rozpo tem 
a tím, který obdrželi zastupitelé dnes p ed jednáním. Jde o zimní údržbu, hydrant, základní 
školu, hudební innost, knihovnu na nákup nových knih, vnit ní správu – elektrická energie, 
kanalizaci a zele . Uvádí, že rezerva se ponížila na pouhých 3.570,- K  
R. K ižák (Nezávislí) – zjiš oval n kdo jaká je návšt vnost v knihovn ? 
Ing. Baranová (Nezávislí) – p esný po et tená  nevím, ale co jdu do knihovny je tam stále 
plno, jak d tí, pracujících ob an  i d chodc . 
J. B ezina (Nezávislí) – silni ní provoz – dopravní obslužnost, je co? 
Starostka – smlouva o dopravní obslužnosti s SAD F-M. Op t nám dodatek zaslali bez 

íloh, toto budeme p ipomínkovat a chtít doložit. 
J. B ezina (Nezávislí) – sociální za ízení to je v rámci p eshrani ní spolupráce? 
Starostka – jde o výstavbu sociálních za ízení na multifunk ním h išti. Je uzav ena smlouva o 
spolupráci, kdy se nejprve postaví a pak po dvou letech, po úplném dokon ení a uzav ení 
dotace se finance vrátí. 
J. Mališ (KDU- SL) – odpady se zvyšují – v p íjmech? 
p. Kolková – vedoucí finan ního referátu – to se jedná o EKO-KOM + podnikatelé. ástka za 
odpady od ob an  je v položce poplatky. 
R. K ižák (Nezávislí) – položka kronika – to je pan Vojkovský? 
Starostka – ano. 
J. B ezina (Nezávislí) – ve ejné osv tlení – jde o k ižovatku na Nošovice? 
Ing. Baranová (Nezávislí) – ano, to je ten tmavý chodník na Nošovice. 



Starostka – Technické služby F-M osv tlení nacenili a dílo i provedou z d vodu, že se starají 
o celé ve ejné osv tlení v obci, tak by nebylo vhodné, aby stav la jiná firma. 
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – chodník u nádraží by se m l také opravit z p ípadné rezervy, 

lo by se o tom uvažovat. 
Ing. Baranová (Nezávislí) – ano, m l by se také opravit, je v hrozném stavu, jestli budou 
finance a bude s tím zastupitelstvo souhlasit. 
Starostka – jsem proti, schválili jsme n jaký plán priorit, kde je na prvním míst  výstavba 
kanalizace o oprava st edu obce, a toho se budeme držet. Nejprve priority, pak zbytek. 
Ing. Baranová (Nezávislí) – jist , priority dodržíme, jen pokud bude rezerva mohl by se 
chodník alespo áste ešit - vzrostlé stromy, ko eny – uvidí se. 
Žádné další dotazy. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh – schvaluje. 
Starostka dala o p teném usnesení hlasovat: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
4. Schválení návrhu zadání zm ny ÚP . 4  
Uvádí místostarosta s tím, že materiál a celé zpracování bylo k dispozici od minulého jednání 
zastupitelstva obce, které prob hlo v prosinci 2009. Byla možnost nahlédnout do návrhu, byl i 
vyv šen a pouze Mgr. Pantlík a p. K ižák se na zadání návrhu zm ny ÚP p išli podívat. Mgr. 
Pantlík podal také p ipomínky, rozporuje n které ásti návrhu – te z dopisu – k pozemku 
manžel  Liberdových; manžel  Ju ákových – p íjezd na soukromý pozemek; p. Mará ka – 
zóna p vodn  na h bitov. Podotýká, že všechny zm ny prošly jednáním zastupitelstva obce, 
bavilo se o t chto konkrétních v cech a schválily se. Pro  p ipomínky až te ? Nevidí d vod 
znovu probírat, když je už jednou schváleno. 
Místostarosta také uvádí, že i obec rozporovala v ásti 4/61 u pozemk  parc. . 1740/6 a 
1712/1 – kdy požaduje sjednotit na celé pozemky. Tohle je v návrhu zakotveno. 
Vyzývá k dotaz m: hlásí se paní Pantlíková z ad ob an . 
Starostka tedy dává hlasovat o ud lení slova ve ejnosti: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
p. Pantlíková – hovo í za Mgr. Pantlíka o lokalit  ur ené jako h bitov. Je sice schválená 
zm na, ale zasahuje i na farské plochy. Pan Mará ek cht l zm nu k výstavb  RD, je tam 

jaké ochranné pásmo, a  pak nemá s výstavbou problém. Navrhuje aby se celý h bitov 
z návrhu vylou il. 
Ing. Baranová – to není možné, jelikož se jedná o církevní majetek. 
p. Pantlíková – ale obec m že požádat o zrušení h bitova a tím se zruší i jeho ochranné 
pásmo. 
Místostarosta – pozemky jsou v zón  ob anské vybavenosti a h bitov nebudeme podporovat.  
Starostka – h bitov není v bec v map  návrhu zakreslený. Podle mapy si vysv tlují situaci. 
p. Pantlíková – u Ju ákových je v p vodním ÚP p íjezdová cesta ke zbytku louky a p íjezd je 
od Nondka. V této zón  je vysokoplynové vedení. 
Starosta – Ju ákovi si dali požadavek na stavební ízení a prošel všemi institucemi, které se 
musí vyjád it ke stavb . Žádná instituce nereagovala negativn . 
J. Hofman ( SSD) - zrušit h bitov jako celek a upozornit církev na tento stav. 
Starostka – církev tam také h bitov nechce, už bylo jednáno. 
Místostarosta – zm ny mohou být pouze ty, které prošly zastupitelstvem jako schválené, te  
když zm níme návrh neprojde. Urbanistické st edisko, které návrh zpracovává se už novými 
skute nostmi nebude zabývat. Mohlo by se pak t eba upravit v regulativech. 
Starosta – v regulativech tohle nelze ešit. 
Místostarosta – už te  bude vytvo ena komise, která bude p ipravovat další ÚP . 5 s novými 
zm nami a žádostmi, které stále p icházejí na ú ad. 



Ing. Baranová (Nezávislí) – když tam bude n kdo h bitov požadovat, bude muset 
zastupitelstvo schválit. 
Další dotazy: 0 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh – schvaluje. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
5.Zápis . 04/2009 z jednání kontrolního výboru, ze dne 18.11.2009 
Starostka, jelikož p edseda kontrolního výboru není p ítomen, uvádí že p etrvávající bod si 
výbor nechce nechat vysv tlit, kdy jde o p ítomnost lena tohoto výboru na výb rových 
ízeních. Na jednání zastupitelstva obce Dobrá . 10 se hovo ilo o tom, že 1 len kontrolního 

výboru se bude ú astnit, bez další specifikace a konkrétn  ur ené osoby. Proto se u 
výb rových ízení st ídají. 
Starostka vyzvala k dotaz m a p ipomínkám: žádné 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání. 
Je ten návrh – bere na v domí. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 11, PROTI:  0, ZDRŽEL SE: 0 
 
6. R zné 
    Zápis z jednání finan ního výboru . 1/2010  
Starostka uvádí, že v zápise jsou uvedeny podklady k rozpo tu obce a vše se prodiskutovalo u 
bodu . 3 - návrh rozpo tu obce na rok 2010. 
Starostka vyzvala k dotaz m: žádné. 
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení. 
Je ten návrh – bere na v domí. 
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
 
7. Zpráva návrhové komise 
Starostka vyzvala návrhovou komisi ke zhodnocení dnešního jednání. 
Návrhová komise uvádí, že body byly projednávány postupn  a samostatn  , jak bylo 
v programu dnešního jednání a hlasovalo se u jednotlivých bod  samostatn . Usnesení, která 
se p ijímala byla tena p ed hlasováním, není t eba je znovu íst, jsou platná. 
 
8. Diskuse 
Starostka vyzvala leny Zastupitelstva obce Dobrá k dotaz m, p ipomínkám a návrh m: 
Starostka sd luje len m zastupitelstva skute nost, která se týká výb rového ízení na 
kanalizaci, kdy vše prob hlo podle stanoveného postupu, tak jak zastupitelstvo rozhodovalo a 
nyní, v kone né fázi neznámý ob an podal udava ský pamflet na Ú ad pro ochranu 
hospodá ské sout že. Tento podn t se bude prošet ovat, již jsme zaslali pot ebné podklady na 
tento ú ad. Celá v c je nachystaná k realizaci a te , podn t k prošet ení celou v c zastaví do 
doby rozhodnutí ú adu. Doufá, že doty nému ob anu, tušíme o koho se jedná, se nepoda í 
zma it tuto práci, která má dlouhodobý charakter. Stejná situace byla i u výstavby vodovodu a 
dalších. 4 roky jsme tuto akci plánovali a p ipravovali a te  na konci p ijde udání. Uvádí, že 
je zklamaná z postoje n kterých lidí, kte í stojí proti zájmu obce, ve které bydlí. 
J. Hofman ( SSD) -  hovo í k OBD, k obkopávání základ  a izolaci. Byl jistý problém, kdy 
kolem dom  je nasypán makadam a p i výkopu se sype, nedá se v takovém výkopu pracovat a 
myslí, že výkopové práce jsou zbyte né. Domluvit se na postupu, byla by i úspora za 
zbyte ný výkop. 
Starostka – odstra uje se stará izolace, provede se nát r a dá se nová izolace, výše. 



J. Hofman ( SSD) – je t eba se na to podívat, až nebude sníh a zrychlit stavbu – opravují jen 
prasklinu a na to není t eba výkop – úspora náklad  za výkop. 
Starostka – Ing. Lampa vypracovat PD a kontroluje stav prací precizn , nic firm  neodpustí. 
J. B ezina (Nezávislí) – dnes se v rozpo tu schvalovaly dost velké zm ny a materiál byl 

edložen až p ed jednáním. Navrhuje zm ny zaslat spole  se zápisem z tohoto 
zastupitelstva, je to dost podstatná zm na. 
Starostka – ano, nafotíme a pošleme. 
 
Starostka dala prostor ob an m k dotaz m: 
p. Baran – kde najdu podrobnosti rozpo tu. Na ú ední desce byly vyv šeny pouze dva listy – 

íjmy a výdaje v základních kapitolách. 
Starostka – návrh visel na výv sce, ale ráda vám ho zap ím ihned, není to nic tajného. 
p. Moskvová – projd te se od p. Zachníka k nádraží. Hr za, není v bec posypáno, jsou tam 
hrby, klouže to. Nelze tam projít, opravdu hrozný stav. 
Starostka – sype se podle plánu zimní údržby. Jinak se musí chodit opatrn . 
p. Moskvová – kone  se do káme kanalizace, chválí. Sb rný dv r, bude? A v ZŠ ping-ponk 
je pro d ti drahý, škola moc vybírá za tuto aktivitu. 
Starostka – je stanoven ceníkem 100,- K /hod. pro všechny d ti stejn . Ke sb rnému dvoru – 
bylo ve Zpravodaji podrobn  vysv tleno, že se vyskytly nedostatky, na které nás bývalý 
vedoucí stavebního ú adu neupozornil a te  jsme ve fázi, kdy nedostatky odstra ujeme. 
Realizace sb rného dvora se tedy posune. 
J. Hofman ( SSD) – byl by za posyp parkovišt  p ed OÚ, byl sv dkem pádu jedné starší paní 
a vypadalo to dost zle. 
Místostarosta – v era sypali, ale stojí tam auta, tak posyp se nedostane všude. Pokusí se 
domluvit posyp ve ve erních hodinách,až se parkovišt  vyprázdní. 
 
9. Záv r 
Starostka pod kovala všem p ítomným len m zastupitelstva i ob an m obce za ú ast a 
ukon ila jednání v 17.10 hodin. 
 
Zapsala: Marcela Krestová 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                               Bc. Alice Tancerová 
                                                                                    starosta obce 
 
 
 
 
Ov ili: Ing. Ludmila Baranová (Nezávislí), dne 
 
 
             Ji í Hofman ( SSD), dne 
 



 
                                                        U S N E S E N Í 
                  z 28. jednání  Zastupitelstva obce Dobrá, ze dne 27.1.2010 
                               v 16.00 hodin v budov  Obecního ú adu Dobrá 

- zasedací místnost . 18, 1. poschodí 
 
 
1. Zahájení 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 

1.1. v o l í  
návrhovou komisi ve složení: Jan Mališ (KDU- SL) 
                                                  Ing. Jaroslav Kielar (KDU- SL) 

 
    1.2. ur uje 
           ov ovatele zápisu: Ji í Hofman ( SSD) 
                                             Ing. Ludmila Baranová (Nezávislí) 
                     
2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
    2.1. b e r e   n a   v  d o m í  
           kontrolu pln ní usnesení Zastupitelstva obce Dobrá  
 
3. Návrh rozpo tu obce Dobrá na rok 2010  
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
    3.1. s ch v a l u j e    
           v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. c) zákona . 128/2000 Sb., o obcích, v platném  
           zn ní, a v souladu se zákonem . 250/2000 Sb., o rozpo tových pravidlech územních         
           rozpo  Rozpo et obce Dobrá na rok 2010 s p íjmy a výdaji ve výši 56 370,77 tisíc  
           K , z toho rezerva iní 3,57 tisíc K              
 
4. Schválení návrhu zadání zm ny ÚP . 4 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
    4.1. s ch v a l u j e  
           zm nu v zadání návrhu zm ny Územního plánu obce Dobrá . 4. 
           ZM 4/61, p evést celé pozemky 1740/6, 1712/1 do zóny výroby, za ú elem výstavby  
           sb rného dvora a kompostárny 
           a 
           návrh zadání Zm ny Územního plánu obce Dobrá . 4 
 
5. Zápis . 04/2009 z jednání kontrolního výboru, ze dne 18.11.2009 
 
     Zastupitelstvo obce Dobrá 
     5.1. b e r e   n a   v  d o m í  
            Zápis . 04/2009 z jednání kontrolního výboru konaného dne 18.11.2009 
 
 



6. Zápis  .1/2010 z jednání finan ního výboru 
 
    Zastupitelstvo obce Dobrá 
     6.1. b e r e   n a   v  d o m í  
            Zápis . 1/2010 z jednání finan ního výboru ze dne 20.1.2010 
 
 
 
 
 
 
 
 
                      Bc. Alice Tancerová                                      Ladislav Žurek 
                          starosta obce                                               místostarosta 
 
 


